

GARANTIE WARRANTY

Garantie à vie résidentielle

Caesarstone Canada Inc. (« Caesarstone ») garantit à partir de la date d'installation initiale les matériaux défectueux en raison d'un défaut de fabrication lorsqu'ils sont fabriqués et installés par un fabricant autorisé Caesarstone. La présente garantie s'applique à la réparation ou au remplacement des matériaux défectueux qui ont été installés de manière permanente à l'intérieur d'une résidence. Le choix entre la réparation et le remplacement des matériaux relève de l'entière discrétion de Caesarstone.

La présente garantie à vie résidentielle est réservée exclusivement au propriétaire initial d'une maison unifamiliale dans laquelle des matériaux de surface de quartz Caesarstone ont été initialement installés. Dans le cas d'une maison unifamiliale neuve, la présente garantie est offerte au premier propriétaire de la maison. Pour plus de renseignements sur la garantie, consultez www.caesarstone.ca.

Garantie commerciale de 10 ans

Caesarstone garantit, au propriétaire de l'installation originale, que les surfaces de quartz Caesarstone, lorsqu'installées par un fabricant / installateur Caesarstone autorisé, conformément aux procédures actuelles publiées, seront exemptes de défauts matériels de fabrication. Pour plus de renseignements sur la garantie, consultez www.caesarstone.ca.

Residential Lifetime Warranty

Caesarstone Canada Inc. ("Caesarstone") will warranty from the original date of installation, material that fails due to any manufacturing defect when fabricated and installed by a Caesarstone-authorized fabricator. Caesarstone-authorized fabricators are available at www.caesarstone.ca. This warranty applies to the repair or replacement of failed material that has been permanently installed in the interior of your residence. The option to repair or replace the material is at the sole discretion of Caesarstone. To request service under this warranty you must contact the company that sold you the Caesarstone quartz surfacing materials within thirty (30) days of the failure of such materials. For more information on the warranty, consult www.caesarstone.ca.

This Residential Lifetime Warranty is available only to the original owner of a single family residence in which Caesarstone quartz surfacing materials have been originally installed. In the case of a newly constructed single-family residence, this warranty is available to the first owner of the residence. For more information on the warranty, consult www.caesarstone.ca.

Commercial 10 years Warranty

Caesarstone warrants, to the owner of the original installation that Caesarstone quartz surfaces, when installed in accordance with current published procedures by a listing Caesarstone Authorized Fabricator/Installer, shall be free from material defects in manufacturing. For more information on the warranty, consult www.caesarstone.ca.